
CoronaDuel 2022: Konference, na kterou se
nedostavil nikdo z pozvaných vládních
„odborníků“ (VIDEA)
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ČESKO: Pořád dokola stejná písnička. Vládní „odborníci“ si přisvojili pravdu na koronavirus a
oponentní názory jsou bez pardonu cenzurovány. Jakmile ale mají tito covidoví mediální odborníci
obhájit své názory v odborné diskusi, utíkají jako malí kluci. Nejvíc jim vyhovuje využívat masmédia
jako hlásné trouby bez toho, že by po nich někdo snad chtěl své názory obhájit.

Bohužel si právě takové jedince vybírají politici jako své poradce ohledně covidu. Když dostali
příležitost obhájit si své názory na odborné konferenci CoronaDuel 2022 pořádané Paralelní
lékařskou komorou, nedostavil se nakonec nikdo z nich. A to i přesto, že ministr zdravotnictví Válek
své spolupracovníky k účasti na duelu vyzval. Jenže fakta by je usvědčila z jejich dezinformací,
vědomého lhaní a manipulací. Bez ochrany Velkého bratra

„Žijeme ve společnosti naprosto závislé na vědě a technologii, a přesto skoro nikdo
technologii a vědě nerozumí. Toto je jasný recept na katastrofu.“ – Carl Sagan

Uvádíme jednotlivé přednášky a odpovědi na otázky včetně natočených reakcí názorových oponentů
z jejich mediálních vystoupení. Doporučujeme pozornosti. Neměli bychom zapomínat…
Záznam kompletní konference CoronaDuel 2022 najdete na konci článku.

MUDr. Miroslav Havrda: Úvodní slovo a představení
Paralelní lékařské komory
MUDr. Miroslav Havrda hovoří na konferenci CoronaDuel 2022 o tom, proč se někteří lékaři, řádní
členové ČLK, rozhodli založit Paralelní lékařskou komoru. PLK je nezávislá platforma lékařů, kteří
nesouhlasí s názory, jež ve veřejném prostoru prezentuje vedení České lékařské komory. Cílem
platformy je vrátit do medicíny diskuzi, která aktuálně chybí. Vedení ČLK zatím diskuzi nepřipustilo,
a tak se lékaři v chladném počasí scházeli venku před Lékařským domem. Konference CoronaDuel
2022, kterou PLK pořádala, byla další výzvou k prezentaci oponentních názorů bok po boku.
Pořadatelé konference vyzvali ministra zdravotnictví, aby na konferenci vyslal své přední odborníky z
NIZP a dalších poradních orgánů vlády. Pro každého mluvčího na straně PLK i na straně oponentů
byl připravený 15minutový prostor pro odpověď na předem známou otázku.

MUDr. Miroslav Havrda
Miroslav Havrda se narodil v Hradci Králové, kde také vyrůstal a absolvoval všechny stupně
vzdělání, včetně Lékařské fakulty Univerzity Karlovy. Ke studiu medicíny ho jako dítě motivoval
seriál Nemocnice na kraji města. Po absolutoriu působil ve Fakultní nemocnici v Hradci Králové a
získal zde atestaci z neurologie. Brzy po revoluci založil privátní praxi, věnoval se neurologii a
sportovnímu lékařství. Jako lékař se staral o vrcholové tenisty typu André Agassiho, národní tým
stolních tenistů a prvoligové fotbalisty a volejbalistky. V roce 1994 se začal zabývat do té doby v ČR
neznámým oborem podiatrie, jemuž se věnuje dodnes. V Hradci Králové provozuje podiatrickou
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kliniku. Je jedním z mluvčích Paralelní lékařské komory.

Prof. Jiří Beran: Včasná přednemocniční léčba rizikových
pacientů s covid-19 jako prevence těžkého průběhu
spojeného s hospitalizací
Prof. MUDr. Jiří Beran, CSc. v přednášce na konferenci CoronaDuel 2022 představuje možnosti a
účinné postupy léčby pacientů s covid-19, kterými lze účinně předejít těžkému průběhu onemocnění,
hospitalizacím a úmrtí.

prof. MUDr. Jiří Beran, CSc.
Jiří Beran vystudoval Lékařskou fakultu Univerzity Karlovy v Hradci Králové. Základní atestaci z
hygieny a epidemiologie složil v roce 1988. Epidemilogii se od konce 80. let minulého století věnuje
intenzivně jak na akademické půdě, tak v praxi. V roce 2002 byl jmenován profesorem v oboru
epidemiologie. Je ředitelem a vedoucím lékařem Centra očkování a cestovní medicíny v Hradci
Králové. Zabývá se vývojem očkovacích látek, řešil i problematiku zvlášt virulentních nákaz.

MUDr. Hana Zelená: Má vláda i nadále podporovat plošné
očkování dětí a těhotných žen?
Mikrobioložka a viroložka MUDr. Hana Zelená, Ph.D. odpovídá na konferenci CoronaDuel na otázku
ohledně plošného očkování těhotných žen a dětí. Prezentuje data vyhodnocující rizika vs. benefity
přístupu, který oficiálně razí vláda ČR a její poradci.

MUDr. Hana Zelená, Ph.D.
Absolventka 3. LF UK v Praze
Atestace z neurologie a z lékařské mikrobiologie
Ph.D. v oboru epidemiologie na Fakultě vojenského zdravotnictví Univerzity obrany v Hradci Králové
Vedoucí Oddělení virologie a zástupce vedoucího Centra klinických laboratoří Zdravotního ústavu se
sídlem v Ostravě
Vedoucí Národní referenční laboratoře pro arboviry
Vedoucí Laboratoře pro vysoce rizikové patogeny BSL3
Konzultantka Antibiotického střediska ZÚ se sídlem v Ostravě
Členka Národního institutu pro zvládání pandemie (NIZP)
Členka Rady expertů pro sestavení podmínek testování, přípravy a průběhu přesunu sportovců na
ZOH v Pekingu 2022
Reprezentantka ČR v EVD-LabNet (Emerging Viruses Laboratory Network – Evropská Laboratorní
expertní skupina pro importované a nově se objevujících virové infekce v rámci ECDC)
Členka Společnosti pro lékařskou mikrobiologii (SLM JEP)
Členka Centra bayesovské inference 4BIN
Předsedkyně a zakládající členka SMIS (Sdružení mikrobiologů, imunologů a statistiků)

Názoroví oponenti: Má vláda i nadále podporovat plošné
očkování dětí a těhotných žen?
“Prokázalo se nejen to, že očkování je bezpečné ve všech fázích těhotenství, ale navíc se prokázalo,
že těhotenství je rizikový faktor pro těžký průběh covidu,” uvedl prezident České lékařské komory
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MUDr. Milan Kubek. Názoroví oponenti se na konferenci CoronaDuel navzdory výzvám a zajištěným
férovým podmínkám nedostavili, jejich postoje tedy reprezentuje sestřih z jejich veřejných
vystoupení. Vedle MUDr. Kubka ve videu uvidíte také prof. Chlíbka, prof. Hořejšího, prof. Hela a
další odborníky, o jejichž odborná stanoviska se vláda opírá v otázkách covidu.

Prof. Jaroslav Turánek: Jsou současné v ČR používané
vakcíny proti covid-19 bezpečné a je odůvodněné povinné
očkování těmito vakcínami?
Imunolog, vakcinolog a farmakolog prof. RNDr. Jaroslav Turánek, DSc. odpovídá na konferenci
CoronaDuel 2022 na otázku bezpečnosti aktuálně používaných vakcín proti onemocnění covid-19.
Prezentuje vědecká fakta ohledně mRNA vakcín, hodnotí jejich bezpečnost pro plošnou vakcinaci,
možné nežádoucí účinky i obecně vhodnost mRNA vakcín jakožto ochrany před respiračními
onemocněními. Poukazuje na přerušenou tradici špičkového českého výzkumu ve vakcinologii a
chybějící odborníky, kteří by byli schopni efektivně řídit protiepidemická opatření.

prof. RNDr. Jaroslav Turánek, DSc.
Jaroslav Turánek vystudoval Přírodovědeckou fakultu Masarykovy univerzity v Brně, obor biochemie,
v roce 1982 zde získal titul RNDr. Po absolutoriu strávil několik let ve výzkumných ústavech
Akademie věd, kde se věnoval enzymologii a získal titul CSc. Více než třicet let pracoval postupně
jako vedoucí několika laboratoří a oddělení ve Výzkumném ústavu veterinárního lékařství, kde se
věnoval praktickému výzkumu rekombinantních vakcín, molekulárních adjuvans, nanosystémů pro
cílení protinádorových a antimikrobiálních léčiv.
Působí jako vysokoškolský pedagog a vědecký pracovník na ICRC, na Lékařské fakultě University
Palackého v Olomouci, na Lékařské fakultě Univerzity Karlovy v Hradci Králové a na Fakultě chemie
VUT Brno. V posledních dvaceti letech zorganizoval dvanáct odborných mezinárodních konferencí
zaměřených na oblasti imunologie, nanotechnologie, farmakologie a vakcinologie. Aktuálně je
vedoucím výzkumu a vývoje v soukromé společnosti C2P NEXARS. Je autorem nebo spoluautorem
více než stovky odborných publikací a autorem nebo spoluautorem několika patentovaných
technologií v oblasti farmakologie.

Názoroví oponenti: Jsou současné v ČR používané vakcíny
proti covid-19 bezpečné a je odůvodněné povinné očkování
těmito vakcínami?
“Rozhodně nedochází k urychlení v oblasti bezpečnosti, která by se nějakým způsobem obcházela,”
prohlásil k bezpečsnosti vakcín prof. Roman Chlíbek, současný ředitel Národního institutu pro
zvládání pandemie. Názoroví oponenti se na konferenci CoronaDuel navzdory výzvám a zajištěným
férovým podmínkám nedostavili, jejich postoje tedy reprezentuje sestřih z jejich veřejných
vystoupení. Vedle prof. Chlíbka ve videu uvidíte také doc. Maďara, prof. Flégra a další odborníky, o
jejichž odborná stanoviska se vláda opírá v otázkách covidu a kteří se prezentují v médiích.

MUDr. Vít Mareček: Mění se při léčbě nové nemoci
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koronavirem léčebné postupy v české medicíně?
MUDr. Vít Mareček hovoří na konferenci CoronaDuel 2022 o principech medicíny a lékařských
postupech, kterými disponuje moderní medicína a které jako by byly s epidemií covid-19 zapomenuty
či z nějakých důvodů ignorovány.

MUDr. Vít Mareček
V současnosti je pohotovostním a praktickým lékařem v Moravské Ostravě a jedním z mluvčích
Paralelní lékařské komory. Promoval v roce 1987, má atestace z chirurgie a urgentní medicíny. Má
za sebou publikační činnost, pracovní činnosti v zahraničí ( Anglie, Saúdská Arábie a Spojené
arabské emiráty) a také pět let přednášel problematiku neodkladné zdravotní péče na 1. lékařské
fakultě Univerzity Karlovy v Praze.

Názoroví oponenti: Mění se při léčbě nové nemoci
koronavirem léčebné postupy v české medicíně?
“Vakcíny máme, máme hrozné štěstí, že je máme a je potřeba, aby se všichni navakcinovali, aby to
všechno skončilo,” prohlásila viroložka RNDr. Ruth Tachezy. Názoroví oponenti se na konferenci
CoronaDuel navzdory výzvám a zajištěným férovým podmínkám nedostavili, jejich postoje tedy
reprezentuje sestřih z jejich veřejných vystoupení. Vedle RNDr. Tachezy ve videu uvidíte také
ministra zdravotnictví Vlastimila Válka, prof. Hořejšího a další odborníky, o jejichž odborná
stanoviska se vláda opírá v otázkách covidu a kteří se hojně prezentují v médiích.

RNDr. Jiří Šinkora: Má vláda okamžitě zrušit veškerou
diskriminaci neočkovaných a nechat občany normálně žít?
Imunolog RNDr. Jiří Šinkora, Ph.D. hovoří na konferenci CoronaDuel o tom, zda existují vědecké
důkazy pro to, že plošná vakcinace současnými mRNA vakcínami a tlak na občany, aby se nechali
očkovat, dávají nějaký smysl v řešení epidemie respiračního onemocnění vstupujícího do organismu
přes sliznice.

RNDr. Jiří Šinkora, Ph.D.
Imunolog se specializací na časný vývoj imunitního systému, interakce bezmikrobních
experimentálních modelů s baktériemi a viry, modely lidských autoimunitních onemocnění, slizniční
imunitu.
Po gymnáziu vystudoval Matematicko-fyzikální fakultu Univerzity Karlovy, obor biofyzika. V roce
1997 získal doktorát (PhD.) v oboru imunologie na Mikrobiologickém ústavu Akdemie věd, v
dizertační práci se věnoval oblasti vývoje imunity prasat před narozením a krátce po narození.
Výzkumná činnost: v letech 1988 až 2002 – oddělení gnotobiologie v Novém Hrádku,
Mikrobiologický ústav Akademie věd.
Významné zahraniční stáže: ID-DLO, Lelystad (Holandsko), výzkum slizničních vackín proti
prasečímu viru Aujeszkého (1996, 6 měsíců). Iowa Univeristy, USA (1998, 6 něsíců), výzkum časného
vývoje thymu (brzlíku) a repertoáru B buně (protilátek).
Od roku 2003 aplikační specialista v oboru průtokové cytometrie ve společnostech Dakocytomation
(2003 – 2007) a Becton Dickinson (2007 – dnes).
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Názoroví oponenti: Má vláda okamžitě zrušit veškerou
diskriminaci neočkovaných a nechat občany normálně žít?
“Všichni, kdo se nechtějí nechat naočkovat nebo si nechtějí dát tu třetí dávku, tak riskují, že umřou,”
tvrdil v médiích imunolog prof. Václav Hořejší. Názoroví oponenti se na konferenci CoronaDuel
navzdory výzvám a zajištěným férovým podmínkám nedostavili, jejich postoje tedy reprezentuje
sestřih z jejich veřejných vystoupení. Vedle prof. Hořejšího ve videu uvidíte také náměstkyni ministra
zdravotnictví Martinu Koziar Vašákovou, MUDr. Milana Kubka, prof. Jaroslava Flégra a další
odborníky, o jejichž odborná stanoviska se vláda opírá v otázkách covidu a kteří se hojně prezentují v
médiích.

MUDr. Vladimír Čížek: Existuje dostatek důkazů pro tvrzení,
že povinné nošení roušek či respirátorů účinně brání šíření
epidemie SARS-CoV-2?
MUDr. Vladimír Čížek v přednášce na odborné konferenci CoronaDuel 2022 prezentuje výsledky své
rozsáhlé analýzy studií o vlivu nošení respirátorů či roušek na šíření epidemie. Analyzuje dopady
povinného nošení respirátorů na lidské zdraví, psychiku a další aspekty lidského života a hodnotí je v
kontextu účinnosti plošného opatření coby ochrany populace před epidemií SARS-CoV-2.

MUDr. Vladimír Čížek
Lékař centra vaskulárních intervencí v rámci interního oddělení, specializován v oboru angiologie a
lymfologie, funkční licence intervenční angiologie, lymfologie, soudní znalec v oboru angiologie
Absolvent LF UP Olomouc, po absolutoriu působil na interně, specializoval se na kardiovaskulární
systém, od roku 2001 působí ve Vaskulárním centru Nemocnice AGEL Ostrava-Vítkovice a.s. +
Sagena s.r.o. Frýdek-Místek. V nemocnici zastává také funkci předsedy etické komise.
Je spoluautorem monografie Vaskulární diagnostika a intervenční výkony a autorem či spoluautorem
cca 20 odborných článků a uveřejněných přednášek ve sbornících.

Názoroví oponenti: Je (bylo) nutné, aby děti nosily při výuce
respirátory a byly ve školách neustálé karantény?
Názoroví oponenti se na konferenci CoronaDuel navzdory výzvám a zajištěným férovým podmínkám
nedostavili, jejich postoje tedy reprezentuje sestřih z jejich veřejných vystoupení. Ve videu uslyšíte
postoje prof. Romana Chlíbka, MUDr. Milana Kubka a další odborníky, o jejichž odborná stanoviska
se vláda opírá v otázkách covidu a kteří se hojně prezentují v médiích.

MUDr. Vladimír Čížek: Je (bylo) nutné, aby děti nosily při
výuce respirátory a byly ve školách neustálé karantény?
MUDr. Vladimír Čížek na konferenci CoronaDuel 2022 na základě podrobné analýzy hodnotí
efektivitu protipandemických opatření ve školách a jejich možné dopady na dětskou populaci.
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MVDr. Jiří Urbánek: Propagace vakcín proti covidu
MVDr. Jiří Urbánek, MBA, bývalý stratég prodeje ve farmaceutickém průmyslu, v přednášce na
konferenci CoronaDuel 2022 rozkrývá obchodní pozadí zrychleného uvedení vakcín proti covidu na
trh. Hovoří o obcházení tradičních ochranných bariér na trhu s léčivy a propagační kampani
farmaceutických firem vedené ústy politických reprezentantů, novinářů a dalších subjektů, které v
takové míře nebyly dosud nikdy s farmaceutickým byznysem propojené.

MVDr. Jiří Urbánek, MBA
Původním vzděláním veterinární lékař, který pracoval většinu kariéry na manažerských pozicích ve
farmaceutickém průmyslu s primárním zaměřením na marketing a propagaci léčivých přípravků. V
současnosti působí jako byznysový poradce, školí manažery i prodejní týmy jak v ČR, tak v dalších
zemích, a přednáší studentům MBA programů.

Závěr a poděkování
Závěr konference CoronaDuel 2022 a poděkování všem, kdo umožnili její konání a přenos.

CoronaDuel 2022 – Program konference:

Úvod moderátorky (Vendula Bradáčová)
Představení Paralelní lékařské komory (MUDr. Miroslav Havrda)
Přednáška prof. MUDr. Jiří Beran, CSc.: Včasná přednemocniční léčba rizikových pacientů s
Covid-19 jako prevence těžkého průběhu spojeného s hospitalizací.
Otázka pro 1. dvojici odborníků:
Má vláda i nadále podporovat plošné očkování dětí a těhotných žen?
PLK nominuje MUDr. Hana Zelenou, Ph. D.
Otázka pro 2. dvojici odborníků:
Jsou současné v ČR používané vakcíny proti Covid-19 bezpečné a je odůvodněné
povinné očkování těmito vakcínami?
PLK nominuje prof. RNDr. Jaroslava Turánka, DSc.
Otázka pro 3. dvojici odborníků:
Mění se při léčbě nové nemoci koronavirem léčebné postupy v české medicíně?
PLK nominuje MUDr. Víta Marečka
Otázka pro 4. dvojici odborníků:
Má vláda okamžitě zrušit veškerou diskriminaci neočkovaných a nechat občany
normálně žít?
PLK nominuje RNDr. Jiřího Šinkoru, Ph.D.
Otázka pro 5. dvojici odborníků:
Je (bylo) nutné, aby děti nosily při výuce respirátory a byly ve školách neustálé
karantény?
PLK nominuje MUDr. Vladimíra Čížka
Přednáška MUDr. Vladimír Čížek: Existuje dostatek důkazů pro tvrzení, že povinné nošení
roušek či respirátorů účinně brání šíření epidemie Covidu-19?
Přednáška MVDr. Jiří Urbánek, MBA: Obchod s vakcínami, propagace vakcín proti covidu
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CoronaDuel 2022 – kompletní záznam konference
04.03.2022, Praha – živý přenos z odborné konference o zásadních otázkách ohledně koronaviru.

5 otázek, 5 dvojic, 15 minut času
Zveme 5 dvojic odborníků z obou stran názorového spektra.
Připravili jsme 5 zásadních otázek o problematice koronaviru, pro každou dvojici jednu.
Dáme rovnocennou šanci oběma stranám v 15-ti minutovém časovém limitu pro každého
přednášejícího vysvětlit přítomnému odbornému publiku složenému z lékařů, sester a ostatních
odborníků svůj pohled na vybranou otázku.
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